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Juhataja avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. Muudeti punktide arutelu järjekorda. 

Häälteenamusega (poolt 4, vastu ei ole, erapooletuid ei ole, hääletamata jättis 0) vastu võetud 

järgmine istungi p ä e v a k o r d: 

1. Laeva Kultuurimaja põhimäärus 

2. Tammistu Raamatukogu ümberkorraldamine 

3. Tammistu Raamatukogu-Külakeskuse Põhimäärus 

4. Tartu valla üldplaneeringu ja keskkonnamõju strateegilise hindamise aruande eelnõu 

avalikustamine 

5. Tartu valla 2020.aasta I lisaeelarve 

6. Kultuuripealinna koostööleping 

7. Köstri maaüksuse võõrandamine Käreveres 

8. Vallavara omandamine (Nõmmeringi) 

9. IKÕ seadmine Vesneri külas Uku teele 

10. Elektriautode laadijate paigaldamine 

 

Otsused ja eriarvamused 

1. Päevakorrapunkt: Laeva Kultuurimaja põhimäärus 

Ettekandja: Tõnu Vesi 

Tõnu Vesi andis ülevaate Laeva Kultuurimaja põhimääruse muutmise vajadustest. 

M. Pedak uuris, miks on vaja igale kultuurimajale oma põhimäärust ning miks see peab olema 

just eraldi asutus. Vastati, et hetkel on nii ette valmistatud. 

 



Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 3, Vastu: ei ole, Erapooletuid: 1 

 

2. Päevakorrapunkt: Tammistu Raamatukogu ümberkorraldamine 

Ettekandja: Tõnu Vesi 

Tõnu Vesi andis ülevaate otsusest. Jarno Laur täpsustas otsuse vajalikkust. 

  

Muudatusettepanekud: 

1. Külakeskuse asemel kasutada mõistet Rahvamaja 

2. Kutsekvalifikatsiooni punkt üle vaadata 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud koos muudatustega.  

Poolt: 5, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

3. Päevakorrapunkt: Tammistu Raamatukogu-Külakeskuse Põhimäärus 

Ettekandja: Tõnu Vesi 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 4, Vastu: ei ole, Erapooletuid: 1 

 

4. Päevakorrapunkt: Tartu valla üldplaneeringu ja keskkonnamõju strateegilise 

hindamise aruande eelnõu avalikustamine 

Ettekandja: Egle Nõmmoja 

Arutleti pikalt, kas praegune versioon on piisavalt küps. Enim kõneainet pakkus 

terminoloogia (erineb Tartu linna omast), kokkupuutepunktid linnaga, kaardirakenduse 



kasutuajasõbralikkus nii planeeringuga tutvumisel, kui tagasiside andmisel ning vooremaa 

kaitseala.  

Komisjoni esimees tuletas meelde, et üldplaneeringu protsessi alustades oli üheks eesmärgiks 

linnalähialal planeerida samal tasemel linnaga, kuid see on hetkel realiseerimata. Üheks 

variandiks oleks linnalähialal eraldi üldplaneeringu tegemine. 

Komisjon toetab eelnõud tingimusel, et avaldamise hetkeks kõrvaldatakse süsteemi 

kasutamisega seotud probleemid. Üldplaneeringu eelnõu avalikustamise kuupäevad võiksid 

olla 21.09-21.10.2020.  

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

5. Päevakorrapunkt: Tartu valla 2020.aasta I lisaeelarve 

Ettekandja: Ulvi Viilvere, Jarno Laur 

Komisjoni liikmed esitasid täpsustavaid küsimusi, vaadati üle valla erinevatesse piirkondadesse 

planeeritud investeeringud. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 5, Vastu: 1, Erapooletuid: ei ole 

 

6. Päevakorrapunkt: Kultuuripealinna koostööleping 

Ettekandja: Jarno Laur 

Jarno Laur andis ülevaate eelnõust. Selgitas koostöölepingu tagamaid. Koostöölepingule 

kirjutab alla 19 omavalitsust. Komisjon soovib, et vallavalitsus kirjeldaks täpsemalt valla enda 

tegevuskava ja otsest ning kaudset kasu ning määratakse üks inimene seda korraldama. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  



Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

7. Päevakorrapunkt: Köstri maaüksuse võõrandamine Käreveres 

Ettekandja Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp andis ülevaate eelnõust. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

8. Päevakorrapunkt: Vallavara omandamine (Nõmmeringi) 

Ettekandja Jarno Laur 

Jarno Laur andis ülevaate eelnõust. M. Pedak juhtis tähelepanu, et selliste kokkulepete 

maksumused on muutuma liiga suureks. Vallavalitsus väitis, et see jääb viimaseks.  

 

Otsus: 

Poolt: 4, Vastu ei ole,  Erapooletuid: 2. 

 

9. Päevakorrapunkt: IKÕ seadmine Vesneri külas Uku teele 

Ettekandja Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp andis ülevaate eelnõust. 

 

Otsus: 

Poolt: 5, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole. 

 

10. Päevakorrapunkt: Elektriautode laadijate paigaldamine 



Ettekandja Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp andis ülevaate eelnõust. Toimus arutelu lahtiste punktide osas. M. Pedak tegi 

ettekandjale ettepaneku eelnõu menetlemist pikendada lahtiste punktide tõttu ning mitte tuua 

seda veel volikokku. 

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 


